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Styrets sammensetning  

 

Leder: Aleksander Kalnes Mogen  

Nestleder: Ove Grindheim  

Styremedlemmer:  

Erik Bertelsen  

Roald Rossnes  

Ove Grindheim  

Tanja Thomassen  

Frode Ynnesdal  

 

Kasserer: Roald Rossnes  

Revisorer: Linn Mari Rath  

 

Medlemstall Svømmeklubben og svømmeskolen. (svømmere og aktive deltakere i klubbens drift) 2016  

0-5 år: 5  

6-12 år: 99  

13-19 år: 17  

20-25 år: 2  

25 + år: 16  

 

Totalt: 139  

 

Svømmeskole statestikk.  

 

 

 

2015  

0-5 år: 3  

6-12 år: 76  

13-19 år: 16  

20-25 år: 3  

25 + år: 19  

 

Totalt: 117  



 

Styrets arbeid:  
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Det er avholdt 4 styremøter i år.  

Styrets arbeid har dette året bestått av småting og tatt bestemmelser da vi har hatt familie gruppa som har fungert 

meget godt og tatt seg av det meste av planlegging og utføring.  

 

Medlemsregister.  
Vårt nye medlemsregister fungerer greit i år. Litt utfordringer i innkjøringsfasen, men det er nå på line. Nytt av året 

er at ingen medlemmer kan være med uten å betale minimum 100 kroner. Så barna av trenere må no betale 100 kr 

for å være medlemmer. Trygivann har eget register. De er også medlemmer, men faktureringen går på egen nettside. 

Charlotte administrerer tryggivann siden og de medlemmene som er der.Har også kommet i gang med påmeldinger 

til tryggivann som starter etter nyttår. De som er med her er også nye medlemmer, men blir registrert i et eget 

register.  

Svømmegruppene/svømmeskolen.  

I svømmeklubben er banene er fulle på papiret, men det er som regel en del fravær. Har i høst fått inn de første barna 

som har gått på svømmeskolen. Vi ser helt klart en god effekt av at de har startet på svømmeskole og lært mye av 

det grunnleggende før de begynner i svømmeklubben.  

Å sette barna inn i svømmegrupper med for lite svømmeferdigheter har vi erfart at ikke er lurt. Har derfor tatt 

minimalt med svømmere direkte til klubben i 2016. Klubben ønsker at alle innom en form for kurs før de begynner i 

svømmeklubben. Ettersom vi ikke har kunne tilby kurser for de som er litt eldre så har vi latt de begynne direkte i 

klubben.  

På vårparten kom vi godt i gang med svømmeskolen. Interessen har vært veldig stor. Vi klarte dessverre ikke å følge 

opp på trenersiden på høsthalvåret og måtte derfor redusere en del på tilbudet. Å kontinuerlig jobbe med 

instruktørrekrutering er veldig viktig og det må være et fokus fremmover.  

Trenerkabalen.  

Klubben har hatt 3 trenere på kurs i vår for å styrke trener staben. Vi ser fremdeles at det til tider er vanskelig å få 

nok trenere på treningene, men det har blitt bedre i løpet av året. Hadde ikke gjort noen med et par ekstra trenere å 

spille på.  

Svømmeskole/tryggivann.  

Charlotte Kvinge Dalland har blitt valgt til hovedinstruktør for svømmeskolen.  

Rekrutering.  

Målet i år var å rekrutere fra kursene våre og få inn svømmere som har fått inn en del grunnkompetanse. Det har vi 

lykkes med. Rekruteringen i år har hovedsakelig vært fra svømmeskolen og ungdomskurest som vi hadde på 

vårparten. Har fylt opp alle banene det vi har kunne. Har satt en grense på 6 svømmere pr bane. Rekrutering inn til 

svømmeskolen har også vært bra. Kunne fylt flere kurs om vi hadde hatt nok kapasitet på instruktør siden.  

Treningstider.  

Har i år i tillegg til vår vanlige svømmetrening hatt svømmeskole fra 1700-1800 mandag og onsdag. Har hatt litt 

morgentreninger men oppmøte er svært varierende. I høst har vi samarbeidet med Austrheim da de ikke har 

svømmebasseng tilgjengelig. Treningstidene på våre eldste svømmere har blitt noe seint, men det justere vi til neste 

år. Samarbeidet har fungert bra og det er viktig at vår naboklubb klarer oprettholde et tilbud til sine svømmere. 

Synes vi har klart å opprettholde våt tilbud veldig greit selv om vi har hjulpet Austrheim.  
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Svømmekurs fra Gjensidigestiftelsen.  

Klubben har også arrangert 4 svømmekurs med støtte fra Gjensidigestiftelsen. Tr av kursen har vi hatt egne 

instruktører på og gjennomført på hjemmebane. Dette har vært en viktig inntektkilde for klubben.  

 

Treningsleir Danmark.  

Vi reiste 22. Juli – 31 juli. Reisen gikk med Danskebåten fra Bergen. Deretter kjørte vi med bil til Løkken. Vi bodde 

på et sportell med veldig gode treningsfasiliteter. Dette var et prøveprosjek for klubben. Klubben tilbydde 

konkuransesvømmerne å være med på turen. Det var 8 svømmere med på turen og to trenere. Bente hadde all 



landtreningen og Frode hadde vanntreingen. Herdis og Øystein var reiseledere. Svømmerne hadde to økter om dagen 

i vanne samt en del landtrening i forkant av den ene økten. Frokosten bar kl 0700 hver dag. Svømming fra 0800-

1000, deretter fri til kl 1500. Da var det landtreinge og i svømmehallen fra 1600-1800. Det var en hard uke for 

svømmerne, men humøret var på topp og det ble en veldig fin tur. Vi hadde også en dag i Fårup Sommerland 

mellom treingsøktene. Turen ble finansiert med loddsalg, sponsing og egen betaling. Klubben støttet ikke noe av det 

økonomiske da ikke alle fikk tilbudet.  

 

Erfaringene fra turen var veldig bra. En viktig erfaring er at trener tar seg av treingsopplegget og reiseledere tar seg 

av alt det praktiske. I 2017 går turen nok en gang til Danmark. Da er det alle over 10 år som får anledning til å melde 

seg på.  

 

 

Foreldregruppe.  
Foreldregruppe. Foreldregruppen i 2016 bestod av, Erik Bertelsen, Tanja Smeding, Herdis Blom, Roald Rossnes, 

Anders Kalmer, Aleksander og Bente Ynnesdal.  

Gruppen har jobbet med gjennomføring av:  

* Kick off helgesamling i mars med svømmeklubben og svømmeskolen.  

* Sommeravslutning med leker nede ved Nes vatne og grilling på skolen.  

* Radøystevne i oktober. Nytt konsept. Alle klubbene i regionene var inviterte. Vi var litt seint ute med å promotere 

stevne så det var bare de lokale klubbene som var med. Vi lærte med dette at det er viktig å promotere stevnet tidlig 

sånn at klubbene får lagt det inn i terminlistene sine. Det som er positivt er at til neste år har vi fått signaler om at i 

hvert fall klubben BS-LK har lagt det inn i termin listen sin, ellers var det et godt gjennomført stevne, der foreldre 

gruppen også stod for kiosk salget.  

* Julestevne med Radøy, Austrheim og Fedje. Det ble et utrolig bra stevne. Det gikk som en drøm. I år var det 

julemesse samtidig så vi lot de ha kiosken. Tribunen var opptatt denne helgen , vi brukte stoler og fikk fylt opp med 

mye publikum. Hadde også et høyttaleranlegg som fungerte veldig bra.  

* Juleavslutning ble avholdt som et samarbeid med trener gruppen og foreldregruppen på ungdomskolen i desember, 

med pizza og quiz, julenissen var også på besøk.  

* Kjøpt inn et nytt høyttaleranlegg som vi kan bruke på stevner og egne arrangementer. Ørjan Abrahamsen har stått 

for dette.  

* Klubbdrakt salget har dabbet noe av da vi venter på avklaring i fra styret angående samarbeid med sponsorer, nytt 

designe av klubb drakt ble i november bestemt av foreldre gruppen, vi gikk for retro( russer utgaven) utgaven til 

Adidas .  

* Vi har solgt bra med badehetter med navn,  

* Jobbet for åpent basseng i mai. Fikk det til i år og det blir det også neste år.  
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Stevner Radøy symjeklubb har i 2016  
 

Uapproberte stevner:  

* Yngeltreff, Ågotnes 12-13 Mars.  

* Labb og Line cup, Stemmemyren, 16-17 april.  

* Klubbstevne, 4. mai  

* Maisvøm, Ortun, 11. Mai.  

* Førde sprinten, 5-6 april  

* Radøystevnet, 1-2 oktober  

* Høstskvetten, Åstveit 6. november  

* Kverner Swim Cup 22-23 Oktober  

* Julestevne Radøy, 27 november  

Approberte stevner:  

* LÅMØ kvalik Arna 16-17 januar.  

* LÅMØ vest, Stavanger, 5-7 februar.  

* Allers invest Cup, Stemmemyren, 20-21 februar.  

* Vårduppen, Eid, 12-13 mars.  



* 24 Chilli`s cup, Åstveithallen, 9-10 april.  

* Marinlyst open, Drammen, 22-24 april. 

* Arnasprinten, 21-22 mai.  

* Førdesprinten, 5-6 april.  

* AdO cup, 17-19 mai.  

* Arabersvim, Haugesund, 10-11 september.  

* Sparebank1 SR-bank Cup, Slåtthaughallen, 24-25 september.  

* Fredagsmedeley, bryst, Slåtthaughallen, 30 september.  

* Kverner Swim Cup 22-23 Oktober  

* AdO Open 28-29 oktober  

* VS Medley. Ågotnes 12-13 november. 

* Fredagsmedeley 4, 200 IM, Slåtthaughallen, 2. desember.  

* Nordialog Cup, Slotthaug, 3-4 desember.  
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Økonomi  
 

Økonomien er i år på stell. Har justert inntektene i forhold til utgiftene. Økte inntektsnivået mye ved å stille med 

egne instruktører på Gjensidige Stiftelsen kursene. Utgiftene blitt litt ekstra i år da vi har satset en del sosiale 

arrangementer som vi ikke har hatt egenandel på. Men vi er en klubb som har valgt å satse litt på det sosiale i år og 

da kan det koste litt så lenge vi har råd til det. Mulig vi bør ta en liten egenandel på arrangementer neste år.  

 

Beholdning per 01.01.2016  

 

Kasse  

0,00  

Bankkonto  

220 415,48 

Sum  

220 415,48  

 

 

Inntekter  

 

Kontingent  

118 994,43 

Stønad  

50 602,00  

Diverse  

0,00  

Renter  

155,00  

Sum  

169 751,43  

 

 

Utgifter  

 

Bassengleie  

70 465,00  

Kurs - Instruktørkurs  



-29 900,00  

Svømmestemner  

24 590,00  

Diverse  

4 321,00  

Trenar Honorar  

38 500,00  

Styre Honorar  

4 532,00  

Sponsor/utgifter utstyr  

31 014,75  

Forsikring  

6 266,00  

Gebyrer  

1 214,50  

Egne arangemet  

14 988,56  

Sum  

165 991,81  

Resultat  

 

Inntekter  

169 751,43 

minus utgifter  

165 991,81 

Resultet  

3 759,62  

 

 


